
Äntligen är våren här och vårrustningen kan börja. 

Inför sjösättningen 2022 så gäller följande: 

 

• Bara båtar som har bottenfärg som inte innehåller TBT eller är målad med biocidbottenfärg 
avsedd för andra farvatten än Östersjön, får sjösättas och får  ligga vid våra bryggor och på 

våra uppställningsplatser. 

 
• Båtar med TBT och biocidbottenfärg avsedd för andra farvatten än Östersjön ska vara 

sanerade innan sjösättning. Innan sanering måste styrelsen meddelas om tidpunkt och 
godkänna saneringsmetod (miljo@sbs.nu). 

o Styrelsen måste i sin tur meddela Solna kommun som kan komma att inspektera 
platsen under saneringen. 

o Alla båtägare är skyldiga att ha koll på/undersöka vad bottenfärgen innehåller. 

Båtar nyare än 1998 
Båtägaren kan intyga: 

1. Att båten aldrig varit målad. 
2. Att jag köpte båten ny och vet med säkerhet att den aldrig målats med TBT-färg. 
3. Att tidigare ägare intygar att båten aldrig målats med TBT-färg innan den kom i min ägo. 

                Båtar äldre än 1998 
                Båtägaren kan intyga: 

1. Att jag har ett mätintyg som visar att båten aldrig målats med TBT-färg. 
2. Att jag kan styrka att båten har renskrapats efter 1998 och sedan endast målats med 

godkända färger. 
3. Att jag har sanerat båten eller kommer att sanera båten med en metod som uppfyller 

miljökraven. 

• För de som inte ännu har meddelat SBS om mätvärden och bottenfärg gäller att: 
o Detta görs snarast till miljo@sbs.nu 
o Mätning för TBT, koppar, zink mm kan beställas av Happy boat britta@happyboat.se. 

Gå gärna ihop och beställ mätning. Mätresultatet ska meddelas till miljo@sbs.nu 

• Dispens kan ges för sanering, om tidsplan skickas in och den godkänns av SBS styrelse och 
Solna kommun 

• Inför sjösättning ska alla båtägare skicka in en försäkran om att båten är TBT fri samt är 
målad med färg som är avsedd och godkänd för Östersjön. Denna försäkring hittar du på 
https://forms.gle/SZYB3PPzcAHQetx29 och på vår hemsida senast den 30:e April 2022.  

• Båtar med kopparvärden som överstiger >6000 uh/cm2 koppar bör överväga att sanera då 
det diskuteras att införa regler under de kommande åren 

Hör gärna av er om ni har några frågor till miljo@sbs.nu 

Stort tack för ert stöd och vi önskar er alla en lyckad vårrustning! 

Hälsningar 

SBS styrelse gm Mia Malmenäs miljöombud 
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